
Zápis ze zasedání školské rady dne 11.6.2007  

 

 

přítomni:   
Mgr.Libuše Moníková, MUDr. Zdeněk Fink, PaeDr. Ivona Beranová, Mgr. Kateřina 
Provazníková 
host:  
Mgr. František Obr– ředitel školy 
omluveni:  
Ing. Arch. Tomáš Vymetálek, Mgr. Václav Šmíd 
 
 

o podány informace o následujících akcích: 
6.8. - na magistrátu města informativní schůzka s řediteli škol ohledně optimalizace   
základních škol na Pražském předměstí  
14.6., 17:00 – tato optimalizace prezentována veřejnosti v Adalbertinu 

o ŠR schválila ředitelem školy předložený Rámcový vzdělávací program školy  
o ředitel školy informoval o projektech podaných školou, např. p.učitel Novák – projekt 

na přírodovědné centrum (žádost o příspěvek na energie) a byly projednány možnosti 
žádostí o příspěvek na zajištění organizace zahradní slavnosti a akce „Bezručka hledá 
superstar“ 

o projednána možnost zmínit na zastupitelstvu města urychlení obnovy hřiště a běžecké 
dráhy v areálu školy (z důvodu plánované rekonstrukce sportoviště „Bavlna“, doposud 
částečně využívané školou) 

o stanoven termín příštího zasedání ŠR – 22.10. v 17 hodin – bude projednána výroční 
zpráva (cca týden předem bude zaslána emailem členům ŠR k přečtení) 

 
 
13.6.2007                   Mgr.Kateřina Provazníková
    


